

Referat

Møde for kontaktpersoner

Mandag, den 02. august 2021 i bestyrelseslokalet

Dirigent: Nikolaj

Referent: Fie/Nikolaj

Referat fra sidste møde: Godkendt

Indkomne breve og lignende: Pt. Kun tilmeldinger til afdelingsmødet

Afdelingsmødet den, 24. august 2021: Fie Andersen, Jesper Henriksen og Nikolaj Tackmann Vorsholt ønsker at genopstille til afdelingsbestyrelsen. Gitte Nielsen ønsker ikke at genopstille og Kim Vammen er trådt tilbage som formand.

Bestyrelsen – Hvad gør vi? Vi mangler lige nu 1 formand, 1 bestyrelsesmedlem og 2 suppleanter. Vi aftaler, at vi kommer med opfordringer i afdelingen, ligesom der vil blive lavet et opslag i vores Facebook gruppe. Såfremt at en formand ikke kan findes, stiller Nikolaj op som formand – det er vigtigt, at vi har vores egen bestyrelse i afdelingen.

Kommende aktiviteter: Da fastelavn blev aflyst pga. Covid19 har vi talt om et Halloween Projekt, hvor børn + 1 forælder kommer en tur til Falster House of Horror med afslutning i vores gildesal med varm kakao og pølser. Det er noget, vi vil tale videre om på næste møde, hvor vi forhåbentlig er en fuldtallig bestyrelse.

Petanque: Er i fuld gang. Vi har rykket det fra mandag til tirsdag kl.: 18:00, da der er flere, der kan deltage. Det fortsætter til efterårets mørke sætter en stopper for det, og vi afslutter sæsonen traditionen tro med en finale og derefter smørrebrød i gildesalen.

Næste møde: Evt. i uge 35 – aftales nærmere efter afdelingsmødet.

Eventuelt: Angående Facebook gruppen, så vil Fie gerne påtage sig opgaven som administrator, og klare opslag om bestyrelsens arrangementer som supplement til opslag i opgangene såsom jul/halloween osv.

Sager til opfølgning: Intet